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Z A P I S N I K 
s 22. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 4. travnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni:  Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 
Goranka Kajfeš, službenica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, 
Nikola Muvrin, direktor TD Risnjak-Delnice d.o.o., Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada 
Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana Jerković, 
ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zamjenik zapovjednika JVP Delnice, 
Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i 
uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije i Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika. 

Odsutni: Davorka Grgurić, Gordana Piskač, Dragan Abramović i Dario Medvedec koji su 
ispričali svoj izostanak. 
 

Sjednicu je otvorio gradonačelnik Ivica Knežević koji poziva prisutne da podnesu izvješća. 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Jučer se nije dogodila sjednica Vijeća, ista će biti danas, 6 članova potvrdilo je dolazak. 
- Radile su se preporuke za aplikacije prema bankama.  
- TZ Kvarner zatražila je listu prometa po računu TZ Gorskog kotara. 
- Otvaranje dodatnog modula na webu je u tijeku a tiče se Kotar teatra. 
- Radilo se na kandidaturi za Croatia open u suradnji s dogradonačelnicom. 
- Izdana je preporuka za zapošljavanje bivšoj volonterki. 
- Obrađena je nacionalna struktura turista za cijelu 2013. godinu. 
- Obrađena su izvješća o radu. 
- Izleti u Kupsku dolinu – pregovara se s interesentima iz Zadra, u tijeku su preddogovori. 
- Što se tiče manifestacija izvršene su konzultacije vezano za Uskršnji koncert i proljetni sajam. 
- Izrađeni su pozivi za sjednice Nadzornog odbora, kopiran je materijal za sve članove. 
- Radi se na pripremi pozivnica, ulaznica za humanitarni koncert za spas Gorskog kotara. 
- Održan je knjigovodstveni sastanak vezano za plaće od siječnja na dalje. 
- Radi se na objedinjavanju fotografija svih turističkih ureda Gorskog kotara vezano za katalog 

smještaja. 
- Obrađuje se statistika. 

 
Gradonačelnik je zamolio da se u obrađeni dio “jeftinog marketinga” pošalju i linkovi sa 

sadržajem kojega nudimo, kako bi bilo vidljivo gdje smo, što nudimo i kako bismo ih privukli da 
odluče doći k nama. Također treba sačiniti popratni dopis – pozivnicu, razglednicu o nama s pozivom 
da ih srdačno očekujemo kako bismo zajedno podijelili trenutke druženja, uživanja u prirodnim i 
gastro, etno i inim ljepotama. Treba se obratiti i slikom i pismom te naravno adresom na kojoj mogu 
sve vidjeti. Također smatra da najava uskršnjih događanja mora biti istaknuta na web stranici barem u 
vidu opće informacije. 
 Irena Vučenik Šostik navodi da je obrađena Slovenija i dio Italije, da se web stranica još 
uvijek uređuje i da će sve informacije kojima raspolaže staviti na stranicu. 



 
NIKOLA MUVRIN 
- Održan je sastanak s djelatnicima vezan uz način rada. 
- Zahvaljujući vremenu odradili smo 90 % planiranog, park je kompletno očišćen i uređen, čisti se 

pijesak s nogostupa, Brod Kupa je gotova, uređuju se groblja. 
- Napravljeni plan funkcionira, svakodnevno se izvještava što je pojedini radnik napravio. 
- Delničko groblje je očišćeno i uređeno, sad se prelazi na okolna groblja. 
- U pregovorima smo oko uređenja mrtvačnice u Kuželju (interijera).  
 

Gradonačelnik se nada da će standard nabave biti identičan onome koji vrijedi ovdje, a to 
znači bagatelna nabava, da za istu cijenu dobijemo maksimalnu kvalitetu ili za manje novaca istu 
kvalitetu. Nikakve izravne pogodbe ne dolaze u obzir. 
- Na pitanje gradonačelnika Goranka Kajfeš odgovorila je da je pristigao troškovnik gospodina koji 

je zainteresiran za prostor diska u vrijednosti cca 480.000 kuna za sve radove koje bi on izvršio u 
tom prostoru (kamenorezački, pločice, sve instalacije i sl.) u tijeku je postupak analize troškovnika 
i provjere cijena nakon čega će se napraviti očitovanje prema njemu. 
 

Gradonačelnik navodi da ovoga časa Grad po osnovi tog prostora ne prihoduje ništa, njegovo 
ulaganje nas neće oštetiti jer i dalje ne bi ostvarivali nikakav prihod jer tamo nema nikoga, ali bi 
dugoročno uredili prostor i u jednom trenutku počeli ostvarivati i naknadu od zakupa ili najma tog 
prostora. Interes je da se prostor uredi, svakako na način koji i namjena zahtjeva. Interes je obostran. 
Treba ga pozvati da kaže da li doista jest zainteresiran da se krene s postupkom.  

 
- Nikola Muvrin iznio je problem neodržavanog, neurednog okoliša mrtvačnice u Kuželju te je 

zauzet stav da komunalni redar postupi po odluci o komunalnom redu. 
 
GORANKA KAJFEŠ 
- Poslovi koji se kontinuirano odvijaju u komunalnom odsjeku prema pristiglim zahtjevima su 

izdavanje rješenja o nezakonito izgrađenim zgradama, za komunalni doprinos i posebnih uvjeta 
gradnje. 

- Tijekom ovog tjedna izvršen je obilazak radova na infrastrukturi u Supilovoj ulici. 
- Pri završetku je prijava na natječaj za poslovne zone. 
- U tijeku je postupak provođenja natječaja za izmjenu stupova javne rasvjete u Supilovoj ulici. 
- U tijeku je izrada Izvješća o stanju u prostoru. 
- Izrađen je troškovnik za radove u Kamenitoj ulici vezano uz oborinsku odvodnju, nogostupe i 

premještanje instalacija. 
- U tijeku je kontrola radova na dovršetku izgradnje mrtvačnice u Kuželju. 
- Danas je rok za pripremu dokumenata vezano za postupak pri Upravnom sudu za komunalnu 

naknadu za vojno skladište V2. 
- Tijekom tjedna izvršen je obilazak Supilove ulice s predstavnicima Agencije za plaćanje u 

poljoprivredi da nema prijevremeno započetih radova. 
- Kontinuirano dolaze svi ugovori o zakupu javnih površina, obnavljaju se, a prati se i izvršenje 

radnih naloga komunalnog poduzeća. 
- Ažuriraju se podaci obveznika komunalne naknade, prati se stanje naplate, izdaju se nova rješenja 

prema pristiglim zahtjevima. 
- Ovaj tjedan je prometni redar bio na terenu, nije naplatio niti jednu kaznu nego je izdao 11 

opomena. Gradonačelnik smatra da treba pojačati efikasnost prometnog redara, ne na štetu bilo 
koga, nego samo u smislu poštivanja važećih odluka ovoga Grada. O njegovoj efikasnosti ovisi 
koliko će djeca dobiti besplatnih udžbenika. 

- Izvršena je kontrola radova u Dedinu vezano uz preseljenje Roma, utvrđene su lokacije za septičke 
i sabirne jame. Jedna obitelj je očistila svoj okoliš a ostale nisu. 

- Izvršen je obilazak terena i definirane su površine, obaviješteni su svi vlasnici obrta koji ispred 
radnji imaju izložene proizvode koje prodaju, da to mogu raditi isključivo na način da podnesu 
zahtjev i da se o tome sklopi ugovor. 



- Izvršen je obilazak svih lokacija gdje će se vršiti sječa stabala, danas bi trebala biti složena 
narudžba prema Institutu Jastrebarsko za nabavu novog sadnog materijala. 

- U tijeku je priprema natječaja za davanje stana u najam u Lujzinskoj 21. 
- Gradonačelnik je iznio zamolbu mještana Zakrajca Turkovskog koji mole da se barem preko ljetne 

sezone, ne traže zimi jer ih je malo, stavi samo na jedan stup jedno rasvjetno tijelo. Sad je prilika da 
se to napravi jer se vrši kabliranja. Zatražio je od službi da o tome vode računa. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Ovaj tjedan se, osim svakodnevnih poslova, održao jedan sastanak Povjerenstva. 
- Knjige se uvode u Knjigu inventara, no ne željenom brzinom. Naime, postoji samo jedan  izvor 

informacija odnosno jedan pristup mreži i jedno računalo koje koriste i korisnici i zaposleni.  Treba 
reći da ima podosta korisnika kojima se ne smije uskratiti pristup internetu. Ovaj će se problem 
pokušati riješiti nabavkom laptopa. Dinamika posla ovisi o tome koliko ljudi dođe, što traže, koliko 
će se zadržati.  

- Obilježen je Međunarodni dan dječje knjige. 
- Dvije djevojčice napravile su slikovnicu koja je poslana „put uspjeha“. 
- Održat će se „Noć knjige“ sa starijim razredima Osnovne škole. Potrebno je dogovoriti tko će biti 

književnik. Gradonačelnik je predložio da se pozove gospodin Viktor Žmageč, autor mnogih 
kapitalnih djela. 

- Ugovori od Ministarstva još nisu došli, dobiveno je 58.000 od 60.000 kuna. 
- Napravljena je radio emisija o 80 godina od prvog izdanja “Jagodine ljubavi”. 
- U emisiji Znanje je moć sudjelovao je prof. Marinko Krmpotić a vezano uz temu Gorančice. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Izvršeni su svi zadaci, Upitnik o fiskalnoj odgovornosti i Izvješće o nepravilnostima su poslani na 

nadležne institucije. 
- Kvartalni i financijski izvještaji za 2014. još se izrađuju. 
- Godišnji izvještaj o javnoj nabavi kao i Kvartalni izvještaj o kreditima prema Ministarstvu financija 

također su poslani na nadležne institucije. 
- Bagatelna nabava za uredski materijal i tonere je pri kraju. 
- Izvršena je isplata za određeni dio mjesnih odbora i odbora po osnovi drugog dohotka. 
 
TOMISLAV MRLE 
- Redovni tajnički poslovi odvijaju se redovito kao i poslovi u pisarnici. 
- Sređuju se poslovne zone, vrše se pripreme za rasprave. 
- Sastala se radna skupina na temu Odluke o socijalnoj skrbi. 
- Sa zamjenicom gradonačelnika, načelnikom Policije i ravnateljem škole dogovorena je sanacija 

igrališta u Crnom Lugu što bi trebalo biti gotovo do Petrova. 
- Radi se plan i program rada Vijeća za prevenciju kriminaliteta, sjednica će biti 24. 4. 
- Odluka o socijalnoj skrbi je izrađena, formirana je radna skupina koja je održala prvi radni dogovor 

u svezi toga.  
- U utorak će se održati sastanak s inspektorom zaštite na radu i inspektorom rada. Naime, obveznici 

odnosno korisnici socijalne skrbi, da bi dobili pravo moraju od 30-90 sati mjesečno odraditi 
društveno korisnog rada. Ovdje se pojavilo pitanje što ako se nekome od njih dogodi nezgoda. 

- Zahvaljuje gradonačelniku što je uvažio njegovo mišljenje da se krene s aktivnostima zaštite na 
radu u našem Gradu obzirom da tih materijala nije bilo. Da se to nije napravilo Grad bi ostao bez 
gerontodomaćica. Naime, prema novom Zakonu to prelazi u nadležnost Županije od koje je došao 
dopis da do 13. lipnja dostavimo obrazac za gerontodomaćice kojim se traži dostava obimne 
dokumentacije. Grad Delnice veliku većinu traženoga ima, a ono što nedostaje dostavit će se u 
najkraćem roku. 

Gradonačelnik je zahvalio Službi da se sustav postavi onako kako zakonodavni okviri 
zahtijevaju jer bi u protivnom bili u užasnim problemima naši korisnici usluga. Biti će ovdje i revizije 
da li svi ispunjavaju uvjete da budu u sustavu međugeneracijske solidarnosti i pomoći ali to je sada 
stvar utvrđivanja kriterija koje moramo ispuniti. Svakako treba u što kraćem roku prikupiti ostale 
dokumente kako bi ih što prije poslali neovisno o zadnjem roku kojeg je odredila županija. 



DRAŽEN RAČKI 
- Svi agregati vraćeni su vlasnicima. 
- Pored operative ovoga tjedna je jedan kamion odvezen na servis. 
- Dogodio se požar trave u ponedjeljak, u Delnicama iza Konzuma 
- Ovaj tjedan sredio se voćnjak iza vatrogasne zgrade. 
 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Sređeni su odnosno postavljeni radijatori u sobama dnevnog boravka. Inspektor zaštite na radu 

rekao je da je sve u redu.  
- Imali smo aktiv odgajatelja vezan uz aktivnosti koje se provode za Uskrs i Dan Planete Zemlje i 

vezano uz sastanak o prevenciji kriminaliteta.  
- Bilo je problema s telefonom i internetom, sad je uspostavljena zračna linija, pronađen  
      je čovjek koji će taj problem riješiti ovoga tjedna. 
- Obavljen je uvid u rad skupine Pahuljice. 
- Pripravnica priprema prvi ogledni rad i djelatnice su joj pomagale pri tome. 
- Prema Ministarstvu uprave upućen je dopis. Obzirom da ćemo obavljati javne ovlasti vezane uz 

upise djece u vrtić moramo imati službeni pečat s grbom RH. Od siječnja još nije dobiven odgovor. 
Obećali su da će se to ovaj tjedan napraviti. 

- U toku je priprema Pravilnika o upisima u Vrtić. 
- Obavljen je razgovor s predstavnikom Hrvatskih šuma vezano uz micanje stabala jele uz vrtić što 

će se raditi u koordinaciji s Komunalnim odjelom. 
- Upriličen je posjet Knjižnici vezano uz obilježavanje Međunarodnog dana dječje knjige. 
- Dvije kolegice su na bolovanju, vjerojatno na duže vrijeme, no djeca to neće osjetiti zbog 

preraspodjele posla. 
- Čeka se odgovor od Ministarstva a vezano uz pola radnog vremena medicinske sestre i pedagoga. 
- Dječja olimpijada ove se godine održava u Crikvenici, bit će uključeno ukupno 13 vrtića među 

kojima i Hlojkica i vrtić iz Čabra. Za goranske vrtiće kotizaciju će platiti ostali vrtići, sudionici 
Olimpijade, koji su tom lijepom gestom pomogli obzirom na elementarnu nepogodu. 

 
IVICA KNEŽEVIĆ 
- zatražio je da se riješi nekoliko problema na koje je upozorila gospođa Trope iz Crnog Luga. 

Naime, njena parcela graniči s parcelom Doma u Crnom Lugu gdje je strahoviti nered i smeće. O 
tome treba obavijestiti predsjednika Mjesnog odbora Crni Lug te Udrugu Runolist s nalogom da to 
urede. Članovi Udruge su mladi ljudi koji vrlo lijepo znaju obilježavati tradicijske običaje Crnog 
Luga ali bi morali pokazati da su svjesni i važnosti zaštite okoliša i ljepote tog okoliša te da taj 
prostor očiste.   

- Nadalje, ostavljen je totalni nered kad se izmicao veliki agregat. Preko njenog dvorišta idu ogromni 
kolotrazi i to treba popraviti, poravnati. 

- Na njenom zemljištu betonirana je šahta i to suprotno dogovoru koji je s njom postignut. Naime, 
šahta je dignuta 10-15 cm iznad okolnog tla i ne pristaje da se to nasipava što je i njeno pravo, a iz 
razloga podizanja imaju problem pristupa automobilom. Ona traži da se to dovede u prvobitno 
stanje. Ovo je slučaj koji treba riješiti posljedično, no u buduće Komunalni odjel morat će 
koordinirati sve izvođače i ne dozvoliti radnje mimo projekta i mimo dogovora.  

- Također podsjeća na obvezu Risnjak d.o.o. o uređenju okoliša kapelice u Čednju. 
 
Katarina Mihelčić navodi da Mjesni odbor Crni Lug namjerava napraviti križni put, te mole da 

ih se pozove kada Risnjak d.o.o. bude rušio drveće na njihovom groblju. 
 
 Dovršeno 9,05 
 
 Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
 Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 


